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L'aigua potable té elevats nivells d'arsènic i no se n'aconsella el consum
08/07/09 02:00 - CALDES DE MALAVELLA - J.C

L'alcalde de Caldes de Malavella, Joan Colomer (PIC), ha emès un ban en què es recomana a

la població del nucli de Caldes, el Llac del Cigne i Can Solà Gros II que «no utilitzi de manera

habitual aigua per  beure».  Els resultats de les últimes analítiques del servei  d'abastament

d'aigua en aquestes zones del municipi constaten que la concentració d'arsènic i fluor supera

els límits que marca la legislació vigent. Tot i desaconsellar-ne el consum, el consistori deixa

clar que, amb els valors actuals en l'aigua de Caldes, no hi ha risc sanitari en cas de consum

puntual o esporàdic. El ban també assenyala que la gent pot fer servir l'aigua per dutxar-se, rentar la roba o estris de cuina «sense cap risc

per  a la salut».  L'alcalde va assenyalar  ahir  que en altres urbanitzacions i  zones del municipi  no es produeix aquest problema,  perquè

funcionen amb pous propis. Colomar va destacar que espera que aquest sigui l'últim estiu amb aquest problema d'arsènic a Caldes, ja que

aquesta setmana en principi s'han d'adjudicar les obres de la potabilitzadora, i aviat podrien començar.

Darrera actualització ( Dimecres, 8 de juliol del 2009 02:00 )
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